
 
PLA CUIDEM BARCELONA 

SESSIÓ DE RETORN AL BARRI 

DE VALLVIDRERA 

CUIDEM BCN A SARRIÀ – SANT GERVASI 

 

ACTA DE RETORN AL BARRI DE VALLVIDRERA, EL TIBIDABO I LES PLANES 

 
DISTRICTE DE SARRIÀ - SANT GERVASI 

 
 
PETICIONS DE LA CIUTADANIA: 
 
 
Neteja i residus: 

 
• Hi ha un ús de més de cinc mil persones cada cap de setmana que pugen al Tibidabo. Els carrers 
estan molt bruts per l’incivisme, per les accions dels porcs senglars, pels turistes, per la gent que hi fa 
esport i pels gamberros. Cal una reunió conjunta per a valorar on es posen els contenidors.  

Respecte a la valoració per acordar a on van els contenidors, es donarà per a cada proposta una resposta 
basada en criteris tècnics a favor o en contra. Cal tenir en compte molts aspecte, com l’accessibilitat del 
vehicle, viabilitat segons densitat poblacional de la zona, ubicació segura, etc...  

S’ha donat resposta a les peticions realitzades a través de Districte pels veïns i veïnes de la zona.  

 

• Hi ha alguns errors en els plànols que ens han donat, esperem a la reunió per a comentar-ho.  

S’han recollit els comentaris i donat resposta a les peticions concretes que han formulat les veïnes i veïns 
a través del Districte. 

 

• Hi ha molts llocs, als barris de muntanya, en els que no es poden posar els contenidors nous. Seria 
interessant deixar els del model antic, malgrat que siguin els que els porcs senglars poden tombar.  

Es col·locaran diferents  modalitats de contenidor segons les particularitat del territori. Encara hi ha 
contenidors antics fins que no estiguin instal·lats tots els elements protectors anti-porquets. Segons es 
van instal·lant els elements protectors es canvia el contenidor antic per un de nou.  

 

• Cal una solució alternativa pels sacs de la recollida vegetal. Es podria posar un contenidor gran 
provisional a la zona de can Pichurri abans que s’implantin els sacs.  

Aquest mes de maig s’inicia el nou servei de recollida de restes vegetals de poda a domicilia sota 
demanda. 

 

• Hi ha serveis de neteja vertical?  

Sí, cada mes rebem diferents punts on cal activar aquest servei i s’estableixen uns dies mensuals per fer 
aquestes actuacions programades. 

 

• Pel tema de treure les papereres, és necessari mantenir-les a les places i a llocs de molt ús com 
parades de bus.  

El projecte de retirar papereres a la zona està consensuat amb districte i s’ha fet la proposta seguint 
criteris tècnics.  

Actualment s’han retirat la totalitat de les papereres del barri, i s’estan recollint les peticions concretes de 
papereres, per tornar a instal·lar de noves en aquells punts a on es justifiqui la necessitat.  

 

• Quins dies són els de la recollida de mobles?  
Els dies de recollida de mobles a Vallvidrera, Tibidabo i les Planes  es diferent segons el carrer,  s’han de 
baixar dilluns o dimarts al vespre, segons adreça. Cal avisar prèviament que es deixaran mobles i indicar 
l’adreça. 



 

 
 

• El barri necessita contenidors a prop dels habitatges perquè fa moltes pujades i baixades, i hi ha 
molta gent amb problemes de mobilitat.  

Entenem la dificultat però en alguns punts no és viable col·locar ubicacions de contenidors perquè els 
vehicles no poden accedir i/o maniobrar fins aquell punt.  

No obstant s’ha donat resposta a les peticions realitzades a través de Districte, instal·lant contenidors allà 
a on ha estat possible.  

 

• Hi ha cap pla de contenció per si es produeix un incendi als vehicles elèctrics?  

El personal de neteja i recollida té formació per activar protocol en cas d’incendi de qualsevol vehicle. 

 

• Cada quant es passarà a netejar per cada carrer? La recollida de voluminosos ha funcionat molt 
bé.  

Les freqüències i tipus d’actuació varia segons carrer. Les freqüència general del barri d’escombrada 
manual de voreres és de 3 a 4 dies / setmana, en funció de la zona i carrer. 

Aclarir que en les zones de muntanya sense voreres no es realitza l’escombrada, sinó que es recull la 
brutícia acumulada en els llocs puntuals. 

 

• En els llocs on ara hi ha 2 contenidors, després seran 5? Al Carrer Alberes, 26 hi ha dos 
contenidors de rebuig i el d’orgànica està a molta distància.  

S’han posat contenidors de les 5 fraccions allà on es podia instal·lar. Els contenidors de selectiva són de 
tipologia bilateral, el vehicle que efectua la recollida no pot accedir a certs punts del barri. 
En el cas d’Alberes, 26: hi ha 2 de resta i 1 d’orgànica però no s’ha pogut afegir contenidors de selectiva.  
 

• Al carrer Major de Rectoret fa molt temps que no netegen.  

Tenim equips a la zona i els transmetrem la necessitat de mantenir mes net el carrer Major del Rectoret. 
Des de fa un parell de mesos el tenen present i s’ha de notar una millora en la neteja. 

 

• Les escombraries que cauen al bosc quan es netegen. El veïnatge fa neteges del bosc. Hi ha cap pla 
per netejar el bosc, per exemple Belladona és molt brut i tot va a parar a la riera.  

Cada mes rebem diferents punts on s’acumula brutícia i s’estableixen uns dies mensuals per fer aquestes 
neteges amb actuacions programades dels equips de neteges verticals. 

 

• Es pintaran les zones dels contenidors? S’hi posaran guies? I quedaran contenidors amb rodes?  

Totes les ubicacions es pintaran, i quan correspongui es posaran guies. Des de desembre ja es va 
començar ha posar guies i contenidors a totes les ubicacions de la zona Oest.  

Si que quedaran contenidors amb rodes en aquelles zones a on no sigui viable instal·lar contenidors de 
càrrega bilateral. 

 

• Les voreres s’embruten per esllavissades. Es podrà netejar amb maquinària?  

Els equips de neteja viària realitzen la neteja dels arrossegaments de terres quan el volum d’aquestes es 
petit (es pot retirar amb cabàs i escombra). Per a tasques de mes volum que requereixen maquinària mes 
específica es tramita a traves de manteniment de infraestructures. 

 

• El baldeig no es farà als barris de muntanya? És amb aigua freàtica?  

El baldeig està previst en la Pl. Vallvidrera i entorns, amb una freqüència quinzenal. Es realitza amb aigua 
freàtica. 

 

 



 

 
 

• La saca de les restes vegetals costarà 25 euros inicials i s’anirà reutilitzant? I el projecte de la 
cooperativa Can Pujades en quin estadi està?  
El servei de recollida de poda a domicili serà gratuït, no obstant les veïnes i veïns hauran de comprar els 
sacs tipus big bag en qualsevol establiment comercial, i aquests seran de la seva propietat. 

Aquest servei es realitzarà per l’empresa d’inserció social Engrunes Recuperació i Manteniment Empresa 

d’Inserció, SLU, i tota la fracció vegetal recollida serà conduïda a compostatge. 

El projecte de la cooperativa Can Pujades es va quedar en fase d’estudi previ. 


